



Nomos

Experience with Emissions Trading in the United States of America and its Teachings



U.S. Emissions Trading and what it can teach us for a Post-Kyoto World

By SyndikusRA Dr. Fabian Krause, LL.M. (UChicago)

2021, 280 pp., pb., € 79.00

ISBN 978-3-8487-8390-8

(Schriften zum Umweltenergierecht, vol. 32)

www.nomos-shop.de/isbn/978-3-8487-8390-8

Major CO2 emitters such as individual states of the USA, the People's Republic of China and the European Union continue to rely on emissions trading systems to reduce CO2 emissions. Against this background, this thesis examines four emissions trading systems in the USA. For this purpose, the legal and economic fundamentals of emissions trading are presented in detail. Subsequently, emissions trading

systems are analyzed from an economic as well as a legal point of view based on criteria defined for this purpose and the results are embedded in the context of national and international law. For this purpose, the author conducts extensive basic research by processing the available emissions and trade data.

Hotline for your order +49 7221 2104-37 | Online www.nomos-shop.de
E-Mail orders@nomos.de | Fax +49 7221 2104-43 | or in your local bookstore

You can withdraw from your book order without giving reasons within fourteen days. Simply send your written withdrawal within the given period to: Nördlinger Verlagsauslieferung GmbH & Co. KG, Augsburgstr. 67A, 86720 Nördlingen, Germany or to your bookstore. A withdrawal binds you to return the items. All costs and risks of return are payable by the addressee. You can find our privacy policy online at nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung.

Nomos Verlagsgesellschaft
Waldseestraße 3–5 | D-76530 Baden-Baden | www.nomos.de

 Nomos
eLibrary



Nomos

Erfahrungen mit Emissionshandel in den Vereinigten Staaten von Amerika und dessen Lehren



U.S. Emissions Trading and what it can teach us for a Post-Kyoto World

Von SyndikusRA Dr. Fabian Krause, LL.M. (UChicago)

2021, 280 S., brosch., 79,- €

ISBN 978-3-8487-8390-8

(Schriften zum Umweltenergierecht, Bd. 32)

in Englisch

www.nomos-shop.de/isbn/978-3-8487-8390-8

Mit einzelnen Staaten der USA, der Volksrepublik China und der Europäischen Union setzen wesentliche Emittenten CO₂ Emittenten weiterhin auf Emissionshandelssysteme zur Reduzierung des CO₂ Ausstoßes. Vor diesem Hintergrund untersucht diese Arbeit vier Emissionshandelssysteme in den USA. Hierfür werden die juristischen und ökonomischen Grundlagen des Emissionshandels ausführlich dargestellt.

Anschließend werden Emissionshandelssysteme anhand hierfür definierter Kriterien sowohl aus ökonomischer als auch juristischer Sicht analysiert und die Ergebnisse in den Kontext nationalen und internationalen Rechts eingebettet. Hierfür betreibt der Autor ausführliche Grundlagenforschung durch die Aufbereitung der verfügbaren Emissions- und Handelsdaten.

Bestell-Hotline +49 7221 2104-37 | Online www.nomos-shop.de
E-Mail bestellung@nomos.de | Fax +49 7221 2104-43 | oder im Buchhandel

Sie haben das Recht, die Ware innerhalb von 14 Tagen nach Lieferung ohne Begründung an Nördlinger Verlagsauslieferung GmbH & Co. KG, Augsburg Str. 67A, 86720 Nördlingen zurückzusenden. Bitte nutzen Sie bei Rücksendungen im Inland den kostenlosen Abholservice. Ein Anruf unter Tel. +49 7221 2104-45 genügt. Unsere Datenschutzbestimmungen finden Sie unter nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung.

Nomos Verlagsgesellschaft
Waldseestraße 3–5 | D-76530 Baden-Baden | www.nomos.de

 Nomos
eLibrary